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Svar på fråga 2023/24:866 av Hanna Gunnarsson (V) 
Utsläppen av PFAS från Försvarsmaktens verksamhet i Kallinge  

Hanna Gunnarsson har frågat mig om jag har eller avser ha en 

dialog med Försvarsmakten om skadeståndsfrågan i Kallinge.  

Frågan är ställd mot bakgrund av Sveriges Radios uppgifter att 

Försvarsmakten har meddelat Ronnebys vattenbolag, Ronneby 

Miljö och Teknik AB, att myndigheten inte kommer att betala 

skadestånd till de boende i Kallinge 

Dricksvatten är vårt viktigaste livsmedel och en förutsättning för 

att kunna upprätthålla de grundläggande samhällsfunktionerna i 

vårt land. Regeringen ser mycket allvarligt på förorening av 

kemikalier, som till exempel PFAS, i vår miljö.  

Frågan om ersättning med anledning av PFAS-föroreningar är i 

nuläget vare sig en fråga för mig som statsråd eller för 

regeringen, utan en fråga för den berörda myndigheten och 

eventuellt rättsväsendet.  

Stockholm den 15 maj 2024 
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